
國立雲林科技大學學術傑出外籍教師推薦外籍博士生入學獎學金實施要點 

National Yunlin University of Science and Technology Guidelines for 
the Admission Scholarships to International Doctoral Students 
Recommended by Academically Outstanding International Faculty  

一、目的：為協助國立雲林科技大學(以下簡稱「本校」)提升國際學術地位，特設立此獎學金，以

鼓勵學術傑出外籍教師，主動招募優秀外籍博士生就讀本校，一方面提高本校之國際化，另一

方面讓外籍博士生得與本國學生相互學習交流，並協助本國教師及傑出外籍教師從事學術研

究。 

Ⅰ. Purpose: This scholarship is established to assist National Yunlin University of Science 

and Technology (hereinafter referred to as " the University") to improve its international 

academic status. This scholarship is to encourage outstanding international faculties to 

recruit outstanding international doctoral students to study at university, to enhance the 

internationalization of the university, and to allow international doctoral students to 

collaborate with local students. The scholarship will also assist local professors and 

outstanding international professors to engage in academic research. 

 

二、對象：本校評定為學術傑出之外籍教師所推薦之外籍博士生，自入學到校起，至多受領三年。

保留入學資格、休學、轉系(所)、轉學、退學、延修生，皆不具申請資格。每年新生名額上限

為10名。 

Ⅱ. Eligibility: International doctoral students who are recommended by the university' s 

outstanding academic faculties. These students are eligible for a maximum duration of three 

years from the time of admission to the university. Students are not eligible to apply if they 

have reserved admission, suspended their studies, changed departments, transferred, 

withdrawn, or extended their studies. The maximum number of new doctoral students per 

academic year is 10. 

 

三、申請條件與獎學金金額 

(一) 新生：本校評定為學術傑出之外籍教師，所推薦之外籍博士生新生，每人每月至多發給

獎學金新臺幣 1萬 2 千元，並得免繳全額學雜費及學分費。每位外籍教師得推薦之學生

數，由本校根據推薦教師之學術成就訂定名額限制。受領獎學金學生須參與推薦教師之

學術研究與論文發表。 

(二) 博士班二年級：被推薦之外籍博士班二年級學生須於前一年參與推薦教師學術論文發表

(擔任共同作者)至少一篇(SCIE、SSCI或 A&HCI之期刊)，始可領取每人每月至多獎學金

新臺幣 6千元，並得免繳全額學雜費及學分費。惟提前畢業者，則領取至學生畢業當月

止。 

(三) 博士班三年級：被推薦之外籍博士班三年級學生須參與推薦教師學術論文發表(擔任共同

作者)累計至少 2 篇(SCIE、SSCI或 A&HCI之期刊)，始可領取每人每月至多獎學金新臺

幣 6千元，並得免繳全額學雜費及學分費。惟提前畢業者，則領取至學生畢業當月止。 

(四) 已受領我國政府機關或本校其他獎學金者，不得受領本獎學金。 

Ⅲ. Application Requirements and Scholarships 



(1) Incoming students: Incoming international doctoral students recommended by 

international faculty who have been rated as academically outstanding by the 

university will be granted a scholarship of up to TWD 12,000 per month, and will 

be exempted from paying tuition and credit fees. The number of students each 

international professor can recommend is limited by the University based on the 

academic achievements of the recommended faculty. Scholarship recipients are 

required to participate in the academic research and publication of papers by the 

recommended professors. 

(2) Second-year doctoral students: The recommended second-year international 

doctoral students must participate in the publication (as a co-author) of at least one 

academic paper (SCIE, SSCI or A&HCI journal) of the recommended professor in 

the previous year before they can receive the maximum scholarship TWD 6,000 per 

person per month and waivers of tuition and credit fees. However, those who 

graduate early will receive it until the month of graduation. 

(3) Third-year doctoral students: The recommended third-year international doctoral 

students must participate in the publication (as a co-author) of at least 2 academic 

papers in previous 2 academic years (in SCIE, SSCI or A&HCI journals) by the 

recommended professor, before they can receive the maximum scholarship TWD 

6,000 per person per month and waivers of tuition and credit fees. However, those 

who graduate early will receive it until the month of graduation. 

(4) This scholarship is not available to those who have already received scholarships 

from Taiwan government institutions, or awards issued by YunTech entities.  
 

四、申請與處理程序 

(一) 新生獎學金：校務發展中心負責提供當學期之學術傑出外籍教師推薦外籍博士生新生獎學金

申請名冊，由國際事務處複審。 

(二) 在校生獎學金：當學期符合第三點第二或第三款之外籍博士生依公告時間申請，並由國際事

務處與校務發展中心審查。 

Ⅳ. Application and processing procedures 

(1) Scholarship for Freshmen: The University Research and Planning Center is responsible 

for providing the list of scholarship applicants in the current semester, which will be 

reviewed by the Office of International Affairs. 

(2) Scholarships for current students: International doctoral students who meet the second or 

third paragraph of the third point in the semester should apply the scholarship according to 

the announcement time and will be reviewed by the University Research and Planning 

Center and the Office of International Affairs. 

 

五、經費來源：受贈收入。 

Ⅴ. Source of funding: Donated income. 

 

六、停發及復領 

Ⅵ. Grant & revoke 

(一) 受獎人因下列事由，本校得立即取消受獎資格並停發獎學金：  

1. 未獲校務發展中心推薦或未通過國際事務處之審核。 



2. 休、退學。 

3. 未辦理休、退學，但已放棄繼續就學。 

4. 入學當年度未完成註冊或在校生逾期未註冊。 

5. 在學期間已離境超過一個月，但獲本校薦送至國外交換及寒暑假不在此限。 

6. 觸犯我國法律。 

7. 受本校小過一次以上之處分。 

(1) If applicants meet any of the following matters, the qualification of the scholarship will 

be revoked. 

1. Applicants didn’t get the recommendation from the University Research and Planning 

Center or the applications didn’t meet the standards of the Office of International 

Affairs. 

2. Suspension or withdrawal. 

3. Applicants haven’t taken a leave of absence from school or dropped out of school, yet 

literally suspend the studying. 

4. Applicants didn’t finish registering in the current semester. 

5. Leaving Taiwan for more than one month. But it does not include the students 

recommended by our school to exchange with sister schools abroad. Summer and winter 

vacations are excluded from this limit. 

6. Applicants violated the laws of the R.O.C. 

7. Applicants who got one minor demerit by YunTech university. 

 

(二) 前揭停發事由消滅後，受獎人得於受獎期間內經簽奉長官核可後復領，原受獎期間不得展延。 

After the reason for the above suspension is eliminated, the recipient can resume the 

scholarship upon approval of superiors in the period of the award. The original award cannot 

be extended. 

 

七、本要點修正時經國際事務處會議通過，簽陳校長核定後實施。 

Ⅶ. These Guidelines have been approved by the Office of International Affairs. They were 

put into effect after approval by the university president. Later amendments will follow the 

same procedure. 


